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Jonas introducerar syftet med mötet, kopplat till Kvalitetsklubb och att samtliga ledarteam i 
spelformen 7m7 har ledarträffar tillsammans med FU IF (Fotbollsutvecklare i förening) och 
trygghetsansvarig i styrelsen. Tanken är att stämma av läget samt diskutera framtida behov.  
 
Några saker som lyfts fram att de fungerar väl är administration och planbokning samt att det är hög 
träningsnärvaro i gruppen och en god lagkänsla. Även ett medskick till SöFF om att seriesystemet, där 
det spelas en omgång matcher under våren och att grupperna sedan blandas om, är ett bra system.  
 
Några önskemål är att cuppolicyn tar hänsyn till att större lag har större ekonomiska behov, en fråga 
är om det finns möjlighet att policyn beviljar en summa per spelare eller liknande. Även att styrelsen 
ska vara med synlig och att fler aktiviteter görs föreningsövergripande efterfrågas. Även att 
spelformsmöten inte alltid ligger på samma tid, då det gör det svårt för vissa att närvara.  
 
Vi har vidare mycket diskussion om förslaget från FU IF i spelformen 9m9 och 11m11 (Martin 
Lindgren) och Jonas att 2012 och 2011 till nästa år skapar ett U14. Ledarteamet ser både fördelar och 
utmaningar med upplägget. Dels uttrycks att föreningen behöver ge en arbetsbeskrivning för 
rollfördelningen i ledarteamet, den behöver vara tydlig och när den är namnsatt även respekteras av 
samtliga. En stor utmaning är att en U14-trupp skulle bestå av över 50 spelare, om vi behåller de vi 
har, något som skulle göra att det finns behov att dela upp gruppen och att detta då behöver göras 
på ett bra sätt. Vi diskuterar möjligheter till ”mellanlösningar” som att ha en separat 2012-trupp, en 
separat 2011-trupp och en blandad trupp, samt möjligheterna att träna mer tillsammans, förslagsvis 
på måndagar när vi redan delar träningstid och plan. Samtalet om detta ska tas vidare på 
spelformsmötet den 11 september kl. 17.30.  
 
 


